
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

RIJEKA, IVANA ŽORŽA 17A 

KLASA: 007-04/23-02/7 

URBROJ: 2170-1-56-23-4 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

s 24. sjednice Školskog odbora održane 15. studenoga 2023. godine 

(utorak) u 18:00 sati u učionici br. 38 Škole 

 

Sjednici prisustvuju: 

1. Daniela Jugo-Superina, predsjednica,  

2. Mirjana Palada Kmetović, član iz reda Vijeća roditelja, 

3. Aleksandar Bulog, član iz reda osnivača, 

4. Jasna Domić-Stanić, član iz reda Učiteljskog vijeća, 

5. Jasna Birkić, član iz reda osnivača, i 

6. Saša Jurešić, član iz reda osnivača,  

7. Stela Bakarčić, član iz reda Radničkog vijeća i 

8. Vedran Kosovac, ravnatelj. 

 

Zapisnik vodi: Ines Sajko, tajnica škole 

Predsjednica verificira i predstavlja novu članicu Jasnu Birkić koja je imenovana članicom ovog tijela 

Odlukom Gradonačelnika od 16.10.2023.g. 

Nakon što je utvrdila da sjednici prisustvuju svi Školskoga odbora, predsjednica predlaže izmjenu 

Dnevnog reda na način da točka pod brojem 2. (omaškom označena kao druga po redu broj 1. i uslijed 

izmijenjenih okolnosti) glasi: Izvještavanje ravnatelja o sklapanju Sporazuma o prestanku ugovora o 

radu, što svi jednoglasno prihvaćaju, stoga točni Dnevni red glasi: 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika, 

2. Izvještavanje ravnatelja o sklopljenom Sporazumu o prestanku ugovora o radu i  

3. Razno. 

 

Svi prisutni jednoglasno usvajaju izmijenjeni dnevni red. Pod Razno teme glase: rampa, 

izgradnja/dogradnja škole. 

 

AD.1.Verifikacija prethodnog zapisnika 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora. 

Članovi nemaju primjedbi na isti te jednoglasno donose: 

ZAKLJUČAK 

o verifikaciji zapisnika s 23. sjednice Školskog odbora održane 10.10.2023.g. 

 

AD.2. Izvještavanje ravnatelja o sklopljenom Sporazumu o prestanku ugovora o radu  

Ravnatelj iznosi informacije o tome što se događalo od zadnje sjednice u situaciji s radnicom A.J. Iznosi 

kako se u međuvremenu održao stručno-pedagoški nadzor Agencije za odgoj i obrazovanje koji je 

rezultirao lošim nalazom. Radnica je na dan održavanja ove sjednice 15.11.2023.g. potpisala Sporazum 

o prestanku ugovora o radu. Članovi ukazuju povjerenje nadležnim službama koje su odradile posao i 

podržavaju sklapanje sporazuma o prestanku ugovora o radu.  

 

AD. 4. Razno 

 Ravnatelj iznosi kako je dobio informaciju od osnivača da će rampa biti montirana do kraja 

2023. godine. 

 Ravnatelj je bio na sastanku u Gradu u svezi izgradnje nove škole. Plan osnivača je da se na 

novoj lokaciji izgradi nova škola. Članica Mirjana Palada Kmetović upozorava na dugotrajnost 

u takvim postupcima. Član Aleksandar Bulog iznosi da će ukoliko je riješena vlasnička struktura 

prostora i postoji upisana namjena za društvenu djelatnost postupci ići brže. 

 

Donošenjem odluka i zaključaka iscrpljen je dnevni red i sjednica je završila s radom u 19:00 sati. 

  

                                                                                                                  PREDSJEDNICA 

                Zapisničar     M.P.                     ŠKOLSKOG ODBORA: 

 

     ________________________           ________________________ 

               Ines Sajko, v.r.                                                                           Daniela Jugo-Superina, v.r. 


